
Helsingør              Sejlklub

Generalforsamling
Onsdag den 6. marts 2024 kl. 19.00
i klubbens lokaler på Strandpromenaden 6, Helsingør  

Referat 

1. Valg af dirigent. Bestyrelsen foreslog Jan Madsen. Jan Madsen blev 

valgt. Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovlig 

indvarslet og oplyste, at antallet af fremmødte stemmeberettigede var 

76. 

2. Formandens beretning for det forløbne år 2023. Formanden 

aflagde beretning, som blev godkendt med akklamation. Undervejs i 

formandens beretning blev Per Kristiansen udnævnt til æresmedlem for 

20 års virke som kasserer i klubben. 

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab for det forløbne år.

Kasseren gennemgik det fremsendte regnskab, det blev godkendt med 

akklamation. 

4. Godkendelse af budget for 2024. Kasseren gennemgik det 

fremsendte budget, og besvarede to spørgsmål undervejs. Budgettet 

blev godkendt med akklamation. 

5. Fastsættelse af kontingent. Blev gennemgået af formanden. Ved 

generalforsamlingen i 2023 blev vedtaget en kontingentforhøjelse over 

3 år med 20% om året for at indhente den prisudvikling der har fundet 

sted i de seneste 15 år. Bestyrelsen foreslår at forhøjelsen godkendes.  

Spørgsmål 1: Hvorfor er det dyrere for singler og hvorfor får par 

rabat? Foreslår kontingentet hævet for almindelige par, ikke 

pensionister. 

Blev diskuteret. Dirigenten foreslog, at bestyrelsens forslag godkendes 

for nu og at det ændres til næste år. 

Spørgsmål 2: Hvorfor starter pensionist ved 70 år og ikke f.eks. ved 

67 år? 

Blev diskuteret. Dirigenten foreslog, at emnet tages op til næste år. 



Bestyrelsens forslag til kontingent 2024 samt dirigentens to forslag blev 

godkendt med akklamation. 

6. Forslag fra bestyrelse og fra medlemmerne. 

Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne. 

Bestyrelsens fremsendte forslag til vedtægtsændringer blev 

gennemgået af formanden, der besvarede spørgsmål undervejs. 

Forslaget blev godkendt, dog med følgende ændring af § 2.1 ny pind 7 

til ”- at styrke fællesskabet ved at satse på en mangfoldig medlems-

sammensætning”. Herefter skulle et par henvisninger korrigeres. 

7. Valg af bestyrelse

 Formanden var ikke på valg. 

 Kassereren var på valg, og ønskede ikke genvalg. Som ny 

kasserer foreslog bestyrelsen Peter Jensen, som præsenterede sig 

selv. Peter Jensen blev valgt. 

 Katrine Bertelsen var ikke på valg, men ønskede at udtræde. 

Bestyrelsen foreslog valg af Per Kristiansen for et år. Per blev 

valgt. 

 Kristoffer Jeppesen var på valg og bestyrelsen foreslog genvalg og 

Kristoffer blev genvalgt med akklamation. 

 Erik Stannow var på valg. Bestyrelsen foreslog genvalg og Erik 

blev genvalgt. 

 Hanne Plummer var ikke på valg 

 Som suppleanter foresloges genvalg af John Sørensen, John blev 

genvalgt. 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant. Bestyrelsen foreslog genvalg af 

Sten Lindberg og Jan Madsen. Begge blev genvalgt. 

Som suppleant foresloges Hans Jørn Stuhr, Hans Jørgen blev valgt. 

9. Eventuelt.  

- Bestyrelsen søger et nyt regnskabssystem og hjemmeside. 

- Sejlbåde i havnen der ikke er medlem af Helsingør Sejlklub og 

rekruttering. 

- Nyt IT-system og tilmelding. 

- Arrangement ’Knob for kvinder’. 

Jan Madsen  Henrik Holten Møller 

Dirigent Referent 


